
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   11. juni 2024   

TID:  17.15 – 19.15 

STED:  Bestyrelsen 

DELTAGERE: Ulrik R., Mikkel G., Ulrik G, Kim, Birgitte, Henrik, Hasan, Steen J. 

AFBUD:  Torben K.  

KOMMENTARER:  

 
 
Dagsorden HB-møde – den 11. juni 2024 
 

1. Orientering formanden v. Ulrik (15 min.) 
2. Orientering forretningsfører v/Steen (15 min.) 
3. Strategiseminar v/Steen (10 min.)  
4. Prioritering af renoveringsopgaver v/Steen (10 min.)  
5. Fundraising og sponsorer v/Steen (10 min.) BILAG 1 
6. Status skiltning på AB v/Steen (10 min.)  
7. Årshjul v/alle (5 min) 
8. Gladsaxe Kommunes Bæredygtighedspris (10 min.) 
9. Nyt fra afdelingerne v/de fire afdelingsformænd (30 min.) 
10. Evt. v/alle (5 min.) 

 

Referat  
 

1. Orientering formanden v. Ulrik (15 min.) 
 
UR orienterede om  
- Status på funding på Slagsportscenteret der ligger hos Gladsaxe Kommune 
- Møde med borgmesteren vedr. den fremtidige anvendelse af de nuværende bygninger på 

Skovbrynet skole 
- Dialog omkring overdækning af padelanlægget  
- AB A/S har ansat ny træner til 1. senior, som virker både sympatisk og kompetent  

 
 

2. Orientering forretningsfører v/Steen (15 min.) 
 
SRJ orienterede om at 
- Planlægning af Gladsaxe Dagen er i fuld gang 
- Vi skal have ansat en ny driftsmedarbejder snarest 
- Vi forbereder sommerferieplan blandt personalet 
- Alle græsbaner forventes lukket i uge 27-30. Dog kan akademihold og 1. senior træne på bane 

5-7 
- Der mangler fortsat tilslutning til AB-sommerfesten 22. juni 
- Sportscaféen sommerlukker fra 28. juni til 12. august (skolernes sommerferie) 



 
- De tre danske EM-kampe vises i Sportscaféen. TV-tilladelse er indhentet 
- Nye skraldespande opsat i alle omklædningsrum inde. Aftale indgået med ny 

containerleverandør. Større fokus på affaldssortering – understøttes af nyhed denne uge  
 
 

3. Strategiseminar v/Steen (10 min.)  
 
Datoen for strategiseminaret er fastlagt til 30-31. august. Afdelingsbestyrelserne inviteres med, 
forhåbentlig kan de fleste deltage. Temaerne er fastlagt og programmet detailplanlægges snarest.  
 
Det er snart to år siden den seneste medlemsundersøgelse, så vi bør udarbejde en ny til brug for 
sammenligning af udviklingen. Det var der opbakning til. SRJ rundsender tidligere undersøgelse.  
 
Evt. lokation Søgården, som SRJ undersøger.  
 
 

4. Prioritering af renoveringsopgaver v/Steen (10 min.)  
 
FU er i færd med tilpasningen af prioriteringen af særlige investeringer. Oversigten rundsendes. 
 
Derudover har driftspersonalet en oversigt over en række vedligeholdelsesopgaver.  
 
 

5. Fundraising og sponsorer v/Steen (10 min.) BILAG 1 
 
Der er dialog med Jakob Frost fra Håndbold om hvilke fonde der optimalt set søges til hvilke 
projekter.  
 
Udkastet til partnerkatalog blev uddelt. Bemærkninger skal fremsendes i indeværende uge. 
 
Der har endnu ikke været henvendelser fra afdelingerne omkring eventuelle kommercielle planer. 
 
Kontrakter og fakturering finder sted i administrationen.  
 
 

6. Status skiltning på AB v/Steen (10 min.)  
 
Skilteproduktionen er i gang, og de første skilte forventes opsat på AB i næste uge, og de fleste i 
løbet af denne måned.  
 
Værdier visualiseres i hallen engang efter sommerferien.  
 
 

7. Årshjul v/alle (5 min) 
 
MG efterlyste input fra afdelingerne, efter beslutningen på seneste møde. Det er fortsat ønsket, så 
oversigten kan blive et aktivt og anvendeligt dokument. Tiltaget kan evt. nævnes på kommende 
strategiseminar. Start og slut på sæsoner kan med fordel indeholdes.  
 
 



 
8. Gladsaxe Kommunes Bæredygtighedspris (10 min.) 

 
Der er ikke nogen oplagte initiativer til denne pris for nuværende. Men vi kan med fordel undersøge 
hvilke andre priser vi kunne bringe os i spil til.  
 
KR foreslog en samlet plan for at blive den grønneste klub i fremtiden, hvilket evt. også kan drøftes 
på strategiseminaret.  
 
 

9. Nyt fra afdelingerne v/de fire afdelingsformænd (30 min.) 
 
Hasan orienterede om en god start til på sæsonen i den øverste række i cricketafdelingen, hvor 
modstanden er så hård som forventet. Andetholdet kommer ikke til at rykke op i denne sæson. Der 
er positiv udvikling i ungdomsafdelingen.  
 
Henrik orienterede om værtskab for to juniorturneringer med 40-50 deltagere. Der er gang i mange 
forskellige aktiviteter, herunder også 25 nye medlemmer der er kommet til.  
 
Birgitte henviste til et par episoder omkring omklædningsfaciliteterne. Håndbold kører også videre 
med salg af Bambusa-sokker, som fungerer godt. Der er fortsat et velfungerende holdsamarbejde på 
kvindesiden. Håndbold bakker op om krudtuglerne efter sommerferien med et par instruktører. 
 
Kim nævnte at Gladsaxe Serie Cup desværre mål aflyses grundet for lidt interesse i år. Akademiet 
har fået 2½ stjerne, hvilket er superpositivt. Der er positiv dialog med A/S omkring samarbejdet 
fremover. 2. senior har fortsat oprykningsmulighed. Pigefodbolden er etableret, og der kan være et 
kvindehold på vej, samt et nyt 6. seniorhold. Økonomisk set går det også rigtig godt i afdelingen.  
 
Mikkel foreslog kort nyt fra afdelingerne blev fremsendt fra afdelingsformændene forlods, for at 
effektivisere, hvilket der var opbakning til.  
 
 

10. Evt. v/alle (5 min.) 
 
UR havde forslag med om at byde sig til ift. større lokale virksomheder ift. noget eventdag. Bytoften 
havde med stor succes bidraget til GoNat Bagsværd, hvilket kunne være en inspirationskilde. Der 
kan være interesse blandt AB Specials til at prøve andre sportsgrene end håndbold på AB.  
 
SRJ frembragte en idé om indkøb af en trykmaskine til brug for reduktion af afdelingernes 
omkostninger til tryk, personligt brugerbetalt spillertryk, samt potentielt merchandise etc. En sådan 
investering kan forventes indtjent i indeværende år. Hvis det er rentabelt kan idéen realiseres. 
 
Arbejdstidsregistrering kommer til at køre via app fra 1. juli.  
 
UR rundede af med at ønske god sommer til alle.  

  
  


